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 יו"ר הועדה    - סלוצקי  דבי' גב נוכחים: 
 הועדה   חברת - מיכל ברם ' גב

 הועדה   תחבר  - דרורה כהן  גב'
 הועדה   תחבר  -  מירב מאיר גב'

 העירייה גזבר  -יוסי מזרחימר 
 העירייה   תמבקר - גב' גלית פלג  

 מזכירת הועדה   - מיכל ירוןגב' 
 

 חבר הועדה   – מר רחמים שלוםנעדר:              
 
 
 
והדו"ח הכספי  הפנים שרדמלצורך דיון בדו"ח הביקורת המפורט של  תכנסהה ועדהה

   . 2020המבוקר לשנת 
 

 .הסברים למתן לישיבה זומן, מזרחי יוסי מר, העירייה גזבר
 

 "ח ומנחה את הנושאים לביקורת. בפתיחת דבריו הסביר כי משרד הפנים הוא שממנה את רו 

 

 

 2020 לשנת המבוקר   הכספי"ח הדו* 

 

 ₪.   אלפי 787בעודף של  2020את שנת  סיימה העירייה כי וציין פתח גזברה

הנכסים   במצב  הקיים  השיפור  את  משקף  הכספי  הדו"ח  כן,  העירייה כמו  של  הנזילים 

 הגרעונות הזמניים.  2019מיליון ₪ בשנת    11-מיליון ₪ לעומת כ  91  -על כ  2020שעמדו בשנת  

לעומת שנת    55-לכ  2020ירדו גם הם בשנת    בתב"רים על כש  2019מיליון ₪   131  -עמדו 

 מיליון ₪. 
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 2020ביקורת המפורט לשנת  ה"ח דו* 

   

המפ   כולל  ורהדו"ח  וט  השוטפת  מהביקורת  ביקורת  ממצאים  לממצאי  מעקב   דו"חות 

 משנים קודמות.   

בשנת     שעלה  של    2020הממצא  לחובות  עירייה  16התייחס  של  עובדי  כולל  בהיקף   , 

 אלפי ₪ 651  

בחובות     מאף  שחלקם    ,ישניםארנונה  מדובר  בנובעים  החינוךחובות      . תחום 

 אין לרשות את הסמכות למחוק חוב, אלא אם קיימת החלטה של בית  -לדברי הגזבר   

 אין דרך אפשרית לגבות את החוב.   לעיתים ,משפט  

 נמצאים בהליך של  העובדים החייבים    16ל  וכ  –י  הות הם בעלי חוב מ  4החייבים,    16מבין    

 תביעה משפטית.   

 

  –  אשר למעקב אחר תיקון הליקויים משנים קודמות   

    

 מן החייבים בגין השנתיים האחרונות. 0.4%מתייחס לחייבי ארנונה המהווים  1סעיף    

 הגזבר ציין כי אחוז גביית הארנונה הינו גבוה.    

    

 תייחס לאי רישום נכס חדש בהתאם לנוהל.מ 2סעיף    

נמצאו      שנתיים  לפני  כי  ציין  הנוהל.    2הגזבר  לפי  עבדו  לא  שבהם   נכסים 

 לא ניתן לתקן זאת בדיעבד ולפיכך הערה זו תבוטל בדו"ח הבא.   

 

 מתייחס לסקר נכסים. 3סעיף    

נכסים כולל אחת ל     שנים. העירייה    5-הגזבר הסביר כי משרד הפנים דורש לקיים סקר 

 כאשר המדידה   ,או בהחלפת בעלות  יש בקשה לאישור לטאבו  נכסים כאשר  מדידת  מבצעת     

 נקודתי. נעשית באופן    

    

 4סעיף    

 הגזבר ציין כי קיימים מקרים של עובדים שעזבו   –יתרת חוב עובדים בגין שכר נטו שלילי     

 כיום   , שהמשיכו לקבל שכרונפטרו ש  פנסיונרים ושאיריםו/או   ושילמו להם עדיין שכר    

ולפיכך    קיים    הלאומי  הביטוח  עם  מקרה  ממשק  בכל  קורה.  ואינו  כמעט  זה   דבר 

 החובות הועברו לטיפול משפטי.   
 

 

 

                                                                                      ___________________ 
 דבי סלוצקי                                                                                                 

      יו"ר הועדה                                                                                                


